
 

Geacht college  

Op 4 oktober 2022 heeft ProHengelo antwoord gekregen op de schriftelijk vragen betreffende de 
dreigende sluiting van de IJsbaan in Enschede. In de beantwoording stonden o.a. de volgende 
antwoorden. 

 Het College zag de ijsbaan als een bovenlokale accommodatie 

 De gemeente geen officieel verzoek heeft ontvangen van de gemeente Enschede 

 Het college is bereid om met Enschede in gesprek te gaan  

 Het college is bereid om het (weglaten) de gesprekken toe te lichten. 

Onlangs stonden er meerdere artikelen in de krant waarin de financiële situatie van de ijsbaan 
geschetst werd. Ook stond er in die artikelen dat de gemeente Enschede bot heeft gevangen bij 
buurgemeenten. De Gemeente Enschede schijnt wel een officieel verzoek te hebben gedaan aan 
de buurgemeenten. In de beantwoording van de vragen van ProHengelo geeft het college aan in 
gesprek te gaan met Enschede. Met deze beantwoording waren we natuurlijk positief gestemd. Dit 
was in oktober. Wat is er in de tussentijd gebeurd?. ProHengelo gaat er van uit dat het college deze 
unieke locatie een helpende hand toesteekt omdat het college zelf meerdere keren de 
bovenstedelijke waarde van de ijsbaan benoemd. In de 20.000 euro zoals genoemd in het artikel in 
EW Magazine van deze maand maakt het college ook de sier met deze hoogstedelijke 
professionele voorziening. 

Het hier bovenstaande wetende heeft de fractie van ProHengelo de volgende vragen  

 ProHengelo is benieuwd hoe de gesprekken zijn gegaan die het college heeft gehad met 

de gemeente Enschede, wat is daar uitgekomen?. 

 ProHengelo is nu benieuwd wat er in dat verzoek stond en hoe de gemeente daar op 

gereageerd heeft.  

 Wat zijn de ideeën die het college heeft om deze hoogstedelijke professionele 

voorziening te helpen?. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

Frank Peters Raadslid ProHengelo 


